

國立高雄科技大學

國際管理碩士學位學程碩士生修業規則

(111 學年度以後(含)入學學生適用)

Regulations of Academic Study for the Master's Degree Program of IMBA of National Kaohsiung University of Science and Technology

(For students enrolled in the 2022 academic year and later)

111 年 03 月 08 日 110 學年度第 4 次學位學程會議通過
Approved at the Program Affairs Meeting for the IMBA on March 08, 2022

一、國立高雄科技大學（以下簡稱本校）管理學院（以下簡稱本學院）國際管理碩士學位學程（以下簡稱本學程），為明確規定研究生修讀課程、選定指導教授及畢業規定等修業事項，訂定本校國際管理碩士學位學程碩士生修業規則(以下簡稱本規則)。

1. The International Master of Business Administration (hereinafter referred the IMBA) of The College Management (hereinafter referred the College) of The National Kaohsiung University of Science and Technology (hereinafter referred the University) to clearly define the curriculum, the selection of advisors, and the graduation requirements, the Academic Regulations for Master's Program (hereinafter the Regulations)

二、修業年限、學分及課程：

(一) 本學程碩士班之修業年限為一至四年。

(二) 本學程畢業學分數為 42 學分(含論文 6 學分)

(三) 選修外系課程必須為管理學院英文授課課程，並事先向本學程主任提出申請核准，且以 3 學分為上限；若至國外姐妹校交換、雙聯學位學生，最多抵免 9 學分。

(四) 外國學生選修外系課程得選修中文授課課程，並事先向本學程主任提出申請核准，且以選修 6 學分為上限。

2. Study period, Credits, and Course Requirements:

1)The maximum study period for completion of the Program is four years.

2)The program requires a minimum of 42 credits to graduate. (include 6 credits of thesis)

3)Students are allowed to take 3 credits of non-IMBA courses offered by the faculty of the College of Management, only full English- taught courses can be recognized as graduation credits and must be pre-approved by the IMBA director.

For exchange and dual degrees students are allowed to transfer up to 9 credits for courses enrolled at partner universities.

4) International students can take maximum of 6 credits of electives in fully Chinese-taught courses from other departments with the pre-approval of the IMBA Director.

三、碩士論文指導教授規定：

- (一) 研究生應於入學第一學年結束前選定指導教授，填寫論文指導教授申請單，送本學程核准存查。
- (二) 指導教授至少應有一位為本學院之專任（案）教師；雙聯學制學生亦同。
- (三) 每位專任教師指導本學程學生人數一、二年級最多可指導共 8 位，延畢生及已完成畢業口試，但尚未繳交成績者不列入計算。
- (四) 確認指導教授後，如欲更換指導教授，應填寫指導教授異動單，並經新指導教授及原指導教授簽名同意，送本學程核准存查。但研究生如於二年級第二學期更換指導教授者，須延畢一學期。
- (五) 研究生若無法於入學第一學年結束前選定指導教授，應向本學程提出，由本學程主任推薦指導教授。

3.The Regulations of Master's Thesis:

- 1) Master students should select thesis advisor(s) before the end of the first academic year and fill out the application form for thesis advisor and send it to the IMBA office.
- 2) The advisor(s) at least one of the full-time (project) professors of College; the same applies to dual enrollment students.
- 3) Every advisor can be a maximum of eight students in the first and second years of the master students; those who have completed the thesis defense but not yet submitted grades are not included.
- 4)The Master students who want to change the advisor(s), the students should fill out a change of advisor(s) form and approved of former and new advisor(s)
The master students if want to change advisor on second semester of second years, must extend one semester.
- 5)The Master students who is unable to select an advisor before the end of the first academic year, should notice to the IMBA office and recommendation by the Chair, IMBA.

四、研究生畢業論文須以英文撰寫且學位口試應採用英文口試。

4.Thesis should be written in English and defense conducted in English.

五、非英語系國家大學畢業與未達英文能力畢業門檻者，須修習本學程指定之替代課程，成績及格始得畢業，且該課程3學分不列入畢業學分。英文能力畢業門檻規定如下：

- (一) GEPT 全民英語能力分級檢定中高級複試(含)以上
- (二) TOEFL IBT 92 分(含)或 CBT 電腦托福 237 分(含)以上(約同舊制托福 580 分)
- (三) IELTS 國際英語測驗 6.5 級(含)以上
- (四) TOEIC 多益測驗 820 分(含)以上

5. English proficiency graduation rules:

- 1) The General English Proficiency Test (GEPT) of High intermediate(inclusive) and Above
- 2)TOEFL IBT score of 92 (inclusive) or CBT computerized TOEFL score of 237 (inclusive) or above (the same as the old TOEFL score of 580)
- 3) IELTS International English Test 6.5 (inclusive) or above
- 4) TOEIC test scores of 820 points (inclusive) or above

六、本修業規則經學程會議通過，陳請院長核定後施行，修正時亦同。

6. The Regulations become effective after being approved at the IMBA Affairs Meeting and reported to the Dean of College for acknowledgement. Amendments must follow the same procedure.